

quant à ces articles, par des taxes exagérées, la prohibition abolie; il entend seulement garder toute sa liberté afin d'arriver, par la réduction dégressive des taxes d'exportation, à une situation normale, ce qu'il a d'ailleurs fait pour d'autres matières premières.

ANTONIADE.

En foi de quoi les plénipotentiaires sus-nommés ont signé le présent Protocole.

Fait à Genève, le onze juillet mil neuf cent vingt-huit, en simple expédition, qui sera déposée dans les archives du Secrétariat de la Société des Nations; copie conforme en sera transmise à tous les Membres de la Société des Nations.

dities, by means of excessive export duties, the prohibition which has been abolished; it merely desires to retain full liberty with a view to arriving at a normal situation by the gradual reduction of export duties, a course which it has already pursued in the case of other raw materials.

ANTONIADE.

In faith whereof the above-mentioned Plenipotentiaries have signed the present Protocol.

Done at Geneva on the eleventh day of July, one thousand nine hundred and twenty-eight, in a single copy, which shall be deposited in the archives of the Secretariat of the League of Nations, and of which authenticated copies shall be delivered to all Members of the League of Nations.

*Allemagne:*

ADOLF REINSHAGEN.

*Germany:*

*Autriche:*

DR. RICHARD SCHÜLLER.

*Austria:*

*Belgique:*

J. BRUNET.

F. VAN LANGENHOVE.

*Belgium:*

*Grande-Bretagne et Irlande du Nord*

*Great Britain and Northern Ireland*

ainsi que toutes parties de l'Empire britannique, non membres séparés de la Société des Nations:

and all parts of the British Empire which are not separate Members of the League of Nations:

I declare that my signature does not include any of His Britannic Majesty's Colonies, Protectorates or territories under suzerainty or mandate.

S. J. CHAPMAN.

*Bulgarie:*

Au moment de signer le présent Arrangement, le Gouvernement bulgare déclare qu'il ratifiera et mettra en vigueur l'Arrangement aussitôt que la monnaie nationale sera rétablie en or.

*Bulgaria:*

D. MIHOFF.

*Danemark:*

J. CLAN.

WILLIAM BORBERG.

*Denmark:*

*Finlande:*

RUDOLF HOLSTI.

*Finland:*